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产品详情

豌豆饼配方怎么做 选择商丘豌豆饼机器

豌豆饼机器主要技术参数：型号：FTDB-200，产量：80kg/h，功率：约30kw，电压：380V，外形尺寸：5
200*900*1800mm

Main technical parameters: model: FTDB-200, output: 80kg/h, power: about 30kw, voltage: 380V, shape size:
5200*900*1800mm

月亮粑,是赣南民间土特产,全称月亮花生巴,月亮豆巴子,也是客家美食之一,以其形如“满月”而得名。全
自动月亮粑机器自动注浆，自动撒豆，自动成型，自动油炸，自动出料， 。

Moon bamboo is a folk specialty in southern Jiangxi. It is called Moon Peanut Ba and Moon Bean Ba. It is also one of
Hakka delicacies. It is named after the "Full Moon". Automatic Moon Pad Machine automatic grouting, automatic
bean spraying, automatic shaping, automatic frying, automatic discharging,.

豌豆饼机器自动注浆：可以调节大小计量，定做出大小不同、厚度不同的产品，自动撒豆，可撒黄豆
花生米 瓜子 芝麻等，撒豆的数量也可以调节，设备速度也可以调节。自动成型后，自动进入油炸锅油炸
，自动控温，且油炸时间可调。

Automatic grouting: It can adjust the size measurement, make products of different sizes and thicknesses, sprinkle
beans automatically, sprinkle soybeans, peanuts, melon seeds, sesame seeds, etc. The amount of sprinkled beans can
also be adjusted, and the speed of equipment can also be adjusted. After automatic shaping, it automatically enters the
frying pan to fry, automatically controls the temperature, and the frying time can be adjusted.



豌豆饼机器自动脱膜，成型效果好，模具可更换。
目前公司生产的是第五代豆粑机，存油量少。升温速度快，成品成色好，产品保质期长。
节省人工，降低成本，提高产能，是是食品产业
设备之一。机器采用不锈钢材质，干净卫生，易清理，温度好控制。分多种加热方式，燃煤 柴 油
气都可以定制。

Automatic film removal, good forming effect, mold can be replaced. At present, the company produces the fifth
generation of soybean baking machine, which has little oil in stock. The heating speed is fast, the finished product has
good fineness, and the product has a long shelf life. It is one of the equipments in food industry to save labor, reduce
cost and improve productivity. The machine is made of stainless steel, clean and sanitary, easy to clean and
temperature control. It can be customized by different heating methods.
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